
28 жовтня 2016 року в аудиторії 2-37 відбулася зустріч студентів філологічного 

факультету із деканом відділення журналістики Національного університету "Одеська 

юридична академія" доктором наук із соціальних комунікацій Тетяною Василівною 

Кузнєцовою. 

Якою має бути журналістика? На що має орієнтуватися сучасний працівник сфери 

ЗМІ та масових комунікацій? Відповісти на ці запитання та розібратися у тому, чому в 

українському медіапросторі панує атмосфера агресії та негативу протягом останніх 

двадцяти років, намагалися студенти відділення журналістики разом із Тетяною 

Василівною. 

Зі слів лектора, для того, щоб докорінно змінити погляди цілого суспільства, 

достатньо 5 відсотків людей, які бажають цих змін. "Потепління" у суспільстві, 

формування позитивного іміджу країни достатньо почати із власного ставлення до 

оточуючих людей та щоденних подій. 

Окрім безпосереднього спілкування із фахівцем у сфері медіа-комунікацій, усі 

студенти отримали можливість дізнатися про заходи, що організовуються Одеською 

юридичною академією. Подібні зустрічі дають можливість поглибити фахові знання, 

познайомитись із цікавими та впливовими у сфері медіа, а також знайти шляхи реалізації 

власних ідей. 
 

 


